
عــده ای می گویند چرا محمــدزاده در 
اوضــاع اقتصادی فعلی عطر ۵۰۰ هزار 
تومانی تبلیغ و مخاطبش را ترویج به 
مصرف گرایی می کند؟ عده ای می گویند 
او چرا چرا چهره فروشی می کند؟ یک نفر 
می گوید او حالا ســر از تبلغات تجاری 
درآورده و دیگر نمی تواند بازیگر خوبی 
باشد اما هیچکس نمی گوید که کجای این 
تبلیغات اشتباه است؟ یا چرا فقط برای 
نوید محمدزاده زشت و ناپسند است؟

گروه سینما و تلویزیون- فیلمبرداری فیلم سینمایی »گل به خودی« به کارگردانی 
احمد تجری به پایان رســید. )ســوم مرداد(، فیلمبرداری »گُل به خودی« به کارگردانی 
احمد تجری و تهیه کنندگی علی قائم مقامی در خیابان سعادت آباد تهران به پایان رسید.

این فیلم با موضوع کودک و نوجوان تولید شده و گروه پازل علاوه بر حضور علی 
رهبری و آرین بهاری به عنوان بازیگران فیلم، ساخت موسیقی متن را نیز بر عهده دارند. 
همچنین یکی از قطعات جدید این گروه در »گُل به خودی« رونمایی می شود. فیلمنامه 
این اثر نوشــته مشترک احمد تجری و لاله قهرمانی است و فضایی عروسکی موزیکال 
دارد. داستان »گُل به خودی« قصه آمال و آرزو های تعدادی کودک است که در پرورشگاه 

زندگی می کنند و به کمک چند عروسک وارد ماجرا هایی فانتزی و جذاب می شوند.
ابوالفضل رجبی، رایان ســرلک، ال آی بشارت، آرینا تجری و محمدرضا علی نیا 
به عنوان بازیگران کودک در این فیلم حضور دارند. شــقایق فراهانی، نســیم ادبی، علی 
استادی، ستاره حسینی، مهسا ایرانیان، پانته آ خادمی و غزاله اکرمی هم از دیگر بازیگران 
این اثر ســینمایی هســتند. دیگر عوامل این فیلم عبارتند از: کارگردان: احمد تجری، 
مدیر فیلمبرداری: علی رنجبر، طراح چهره پردازی: محســن دارســنج، نویســندگان: 
احمد تجری، لاله قهرمانی، صدابردار: امیر شــاهوردی، طراح صحنه و لباس: ثنا نوروز 
بیگی، مدیر برنامه ریزی و دســتیار اول کارگردان: فرزاد ظریفی، جانشین تولید: حسین 
روزبهانی، منشی صحنه: لیلا مربی، مدیر تدارکات: برزو تقی نژاد، پشتیبانی تولید: عقیل 
شاه محمدی، تصویربردار پشت صحنه: زهرا مشکانی، عکاس: مهدی حیدری، مشاور 

رسانه ای: منصوره بسمل، تهیه کننده: علی قائم مقامی.

گروه ســینما و تلویزیون- عوامل ســریال »آناتومی گری«  در فصل جدید این 
مجموعه درام پزشکی با الهام از خاطره های واقعی پزشکان از روزهای شیوع کرونا، تاثیر 
این همه گیری را بر زندگی کادر درمان به تصویر می کشــند.   کریســتا ورناف تهیه کننده 
اجرایی سریال آناتومی گری در پخش زنده اینترنتی میزگرد آکادمی تلویزیون با اعلام این 
خبر گفت: مطمئنا در فصل جدید سریال به مساله همه گیری کرونا پرداخته خواهد شد. 
نمی شــود در چنین مجموعه تلویزیونی با سابقه ای در حوزه پزشکی به مهمترین رخداد 
پزشکی دوران اشاره نکنیم. به گفته ورناف، نویسندگان سریال آناتومی گری که بر زندگی 
کارآموزان پزشکی، رزیدنت های جراحی و پزشکان مختلف تمرکز دارد، به منظور انعکاس 
تجربیات حقیقی کادر درمان، با پزشکان در دنیای واقعی ملاقات کرده و به خاطرات آنها 
از رویارویی با کرونا گوش می دهند.هر ســال پزشــکان در دنیای واقعی خنده دارترین و 
دیوانه وارترین خاطرات خود را با ما درمیان می گذارند. امســال این گپ و گفت ها بیشتر 
شبیه به جلسات روان درمانی است. پزشکان به سراغمان می آیند و ما اولین افرادی هستیم 
که این نوع تجربیاتشان را با آنها درمیان می گذارند. تمام تنشان می لرزد و به سختی جلوی 
اشک هایشــان را می گیرند. رنگ پریده هستند و به گونه ای شرایط را توصیف می کنند که 
انگار خاطرات جنگ است، جنگی که برای حضور در آن آموزش ندیده اند.به گفته ورناف، 
سریال آناتومی گری فرصت و مسئولیت روایت برخی از این خاطرات هولناک را برعهده 
دارد. اگرچه فیلمبرداری فصل هفدهم از این سریال به دلیل تداوم شیوع کرونا هنوز آغاز 
نشده، اما ورناف از تلاش شبانه روزی تیم نویسندگان برای خلق صحنه هایی می گوید که 
علاوه بر حفظ طنز سریال داستان های دردناک رویارویی با کرونا را روایت کنند.آناتومی 
گری یک مجموعه تلویزیونی آمریکایی در ژانر درام پزشکی است که از سال ۲۰۰۵ از شبکه 
ABC پخش می شــود. داستان اصلی این سریال درباره زندگی چند دانشجوی پزشکی 
است که برای ادامه تحصیل و کسب تخصص جراحی در بیمارستان گریس واقع در شهر 

سیاتل مشغول به کار می شوند.

فیلمبرداری »گل به خودی« 
به پایان رسید

تاثیر کرونا بر زندگی کادر درمان در 
فصل جدید »آناتومی گری«
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نوید محمدزاده اولین هنرمند ایرانی نیست که وارد عرصه تبلیغات شده و عطری با نام خودش تولید و به بازار عرضه کرده و یا به قول 
بعضی ها »چهره فروشی کرده« است. با این حال چندماه است که نوک پیکان انتقادات به سمت اوست و هر روز رسانه ای یا منتقدی، چیزی درباره او 

می نویسد. اما آیا واقعا نوید محمدزاده مرتکب اشتباه شده است؟

گروه ســینما و تلویزیون -جورج کلونی برای کارگردانی و تهیه کنندگی پروژه ای با 
عنوان »مانع ظریف: یک خاطره« اعلام آمادگی کرد.

جورج کلونی در حال مذاکره با آمازون استودیوز است تا کارگردان و تهیه کننده یک 
فیلم بلند از داستانی درباره بزرگ شدن باشد.

این فیلم نســخه ســینمایی رمان »مانع ظریف: یک خاطره« نوشته جی. آر مورینگر 
خواهد بود. کلونی و همکارش تهیه این فیلم را برعهده گرفته اند.

ویلیام موناهان فیلمنامه نویسی که جایزه اسکار را برای فیلمنامه اقتباسی »رفتگان« 
مارتین اسکورسیزی دریافت کرد، فیلمنامه این فیلم را نوشته است.کتاب »مانع 
ظریف: یک خاطره« سال ۲۰۰۵ منتشر شد و پیش از این سونی پیکچرز قصد 
داشت با اقتباس از آن یک فیلم بسازد.داستان این کتاب بر نویسنده ای جوان 
متمرکز است که در جست وجوی جایگزینی برای پدرش است. پدر او پیش 
از آنکه پسرش اولین کلمات زندگی اش را به زبان بیاورد، ناپدید شده است.
جــورج کلونی که کارگردانــی فیلم هایی چون »اعترافات یک ذهن 
خطرناک«، »شب بخیر و موفق باشی«، »کلاه چرمی ها«، »شب عید«، »مردان 
آثار یادبود« و »سابریکن« را در کارنامه دارد، یک فیلم دیگر به نام »آسمان 
نیمه شــب« را برای نتفلیکس کارگردانی کرده که در آن خودش در برابر 
فیلیســتی جونز بازی کرده اســت. این فیلم هنوز نمایش داده نشده است. 
وی کارگــردان و تهیه کننده اجرایی چندین اپیزود از ســریال »تبصره ۲۲« 

برای هولو هم بود.
کلونی نامزدی اســکار را برای کارگردانی »شب خوش و موفق باشی« در 

کارنامه دارد.

گروه ســینما و تلویزیون -با نقش آفرینی مه لقا باقری به واســطه صدا، مرحله صداگذاری 
فیلم ســینمایی »شهربانو« به کارگردانی مریم بحرالعلومی پایان یافت.صداگذاری فیلم سینمایی 
»شهربانو« به کارگردانی مریم بحرالعلومی و تهیه کنندگی پگاه احمدی با نقش آفرینی مه لقا باقری 
به واسطه صدا پایان یافت.مه لقا باقری فارغ التحصیل رشته کارشناسی کارگردانی تئاتر از دانشگاه 
سوره و فوق لیسانس کارگردانی تئاتر از دانشگاه تربیت مدرس است که به صورت حرفه ای در 

حوزه کارگردانی و بازیگری تئاتر فعالیت دارد. او در جشنواره های داخلی و خارجی متعددی 
در کشورهایی نظیر هند، آلمان، روسیه و کانادا حضور داشته  و جایزه اول بازیگری زن در 
کشــور روسیه )مسکو( و جایزه بهترین بازیگر زن سی و سومین جشنواره تئاتر فجر در 
سال ۱۳۹۳ را دریافت کرده است. »شهربانو« دومین ساخته بحرالعلومی، فیلمی مادرانه 
است که با مضمونی اجتماعی و مبتنی بر چالشی در یک خانواده روایت می شود.فرشته 
صدرعرفایی، بهناز جعفری، گلاره عباسی، سامان صفاری، محمد ولی زادگان، علی کیان 

ارثی و بهرنگ علوی، باحضور یوسف تیموری و صدای مه لقا باقری بازیگران اصلی 
»شهربانو« هستند.

عوامل سازنده این فیلم عبارتند از: کارگردان: مریم بحرالعلومی، فیلمنامه: پژمان 
تیمورتاش، مدیر فیلمبرداری: مســعود امینی تیرانی، مدیر صدابرداری: علی کیان ارثی، 

طراحی و ترکیب صدا: محمود موسوی نژاد، طراح صحنه: بابک کریمی طاری، طراح لباس: 
فرحناز نادری، طراح گریم: امید گلزاده، تدوین: سینا گنجوی، آهنگساز: امیریل ارجمند، 
تصحیح رنگ: سامان مجدوفایی، عکاس: پویان بحق، مشاور رسانه ای: مریم قربانی نیا، 
برنامه ریز: حبیب قلی زاده، دســتیار اول کارگردان: مجید مافی، مدیر تدارکات: حسین 
میرزامحمدی، مدیر تولید: روح اله مهاجری، سرمایه گذاران: مریم بحرالعلومی و بنیاد 

سینمایی فارابی، تهیه کننده: پگاه احمدی، مجری طرح: مریم بحرالعلومی.

جورجکلونیکارگردانوتهیهکنندهآمازونمیشود همراهیمهلقاباقریدر»شهربانو«

چرا سر »نوید محمدزاده« 
جنجال به پا شد؟

گروه ســینما و تلویزیون- همه چیز از 
تبلیغ یک آبمیوه شــروع شد. تیزرهای تبلیغاتی 
در شــبکه های اجتماعی دست به دست شدند و 
بیلبوردهای شهری پر شــد از تصاویر تبلیغاتی 
آقای بازیگر. چیزی نگذشــت که او از عطری با 
نام خود هم رونمایی کرد؛ عطری که این روزها با 
قیمت ۵۲۰ هزار تومان وارد بازار شده و با استقبال 

هواداران این بازیگر نیز مواجه شده است.
چند وقت بعد مسعود فراستی - منتقد سینما 
- بــا کنایه به نوید محمــدزاده در برنامه »هفت« 
گفت: »یک بازیگر این روزها در حال اضافه کردن 
ســبد کالا است و چقدر پوستر و جای دوربین و 
حالت بازیگر برای این تبلیغ بد اســت. متاسفم 
برای بازیگری که از او تعریف کرده بودم و ممکن 

است با این کارها، حرفم را پس بگیرم.«
هوشنگ گلمکانی نیز منتقد دیگری بود که 
خطــاب به نوید محمدزاده گفت: »اطمینان دارم 
اگر این تبلیغ کیفیت خوبی می داشــت میزان و 
شدت واکنش های منفی اینقدر نبود. کسانی چون 
او که محبوبیت دارند و به همین اندازه مورد نفرت 
و حســادت قرار می گیرند، بیش از دیگران باید 
درباره تصمیم هایشــان حساسیت داشته باشند. 
اگر مدیر برنامه دارند، مدیر برنامه هایشــان باید 
در این زمینه ها هم به آنها مشــورت بدهند و فقط 
کارچاق کن و پورســانت بگیر نباشند. در قرارداد 
تبلیغاتی شــان شــرط نظارت بر کیفیت تبلیغ را 
بگنجانند و چه بهتر که مشــاور هنری هم داشته 
باشــند تا در این زمینه ها کمکشــان کنند. حتی 
توصیه می کنم چنین کســانی مشــاور لباس هم 
داشــته باشــند. بد یا خوب، درست یا نادرست، 
افکار عمومی پیچیده و مبهم ســرزمین ما، برخی 
معیارهای آشنا و مشخص هم دارد که برای زندگی 
اجتماعی و محبوب بودن و زیر ذره بین بودن باید 

به آنها هم توجه کرد، حتی اگر آن معیارها را قبول 
نداشته باشیم. نوید محمدزاده بازیگر خوبی است 
که باید حواســش به حواشی هم باشد و ضمناً بد 
نیســت به کلاس زبان خارجی هم برود. این هم 
از ملزومات بازیگر خوبی اســت که حضورهای 
جهانی نیــز دارد.« همه این انتقــادات در حالی 
مطرح می شــد که همزمان تبلیغات تجاری آتیلا 
پسیانی برای یک شرکت چای و برنج و تبلیغات 
تجاری امین حیایی برای انواع ســس و چاشنی 
غذا از تلویزیون پخش می شــد و البته هنوز هم 
ادامه دارد. رضا کیانیان نیز مشغول تبلیغات برای 
یــک دمنوش بود. با این حــال هیچکس درباره 
فعالیت تجاری این چند بازیگر که نسبت به نوید 
محمدزاده صاحب کسوت هستند، چیزی مطرح 
نکرد. عده ای می گویند چرا محمدزاده در اوضاع 
اقتصــادی فعلی عطر ۵۰۰ هــزار تومانی تبلیغ و 
مخاطبش را ترویج بــه مصرف گرایی می کند؟ 
عــده ای می گوینــد او چرا چرا چهره فروشــی 
می کند؟ یک نفر می گوید او حالا ســر از تبلغات 
تجاری درآورده و دیگر نمی تواند بازیگر خوبی 
باشــد اما هیچکــس نمی گوید کــه کجای این 
تبلیغات اشــتباه اســت؟ یا چرا فقط برای نوید 

محمدزاده زشت و ناپسند است؟
چــه  برندینــگ«  »ســلبریتی  از 

می دانید؟
استفاده از چهره های سرشناس در تبلیغات 
ایران سابقه ای طولانی دارد و این موضوع همیشه 
موافقان و مخالفان خودش را هم داشــته است. 
سلبریتی ها همان اشــخاص مشهور و محبوب 
هر کشوری هســتند که طرفداران بسیار زیادی 
دارند؛ از جمله هنرمندان، بازیگران، خواننده ها، 
فوتبالیســت ها و … . یکی از روش های مرسوم 
که یک ترفند مطمئن تر در میان  سایر روش های 

تبلیغاتــی نیز محســوب می شــود، بکارگیری 
چهره های خــاص اجتماعی برای تســریع در 
روند معرفی و فروش یک کالاســت. »سلبریتی 
برندینگ« و تبلیغات از طریق چهره های مشهور 
نوعــی از برندینگ یا تبلیغات اســت که در آن 
چهره های مشــهور از گروه های مرجع اجتماعی 
به عنوان ســفیر یا عامل یک برند یا تولیدکننده با 
اســتفاده از محبوبیت و جایگاه اجتماعی خود به 
تبلیغ برای یک محصول، خدمات و یا یک رویداد 

خیریه می پردازند؛ به همین راحتی!
مشــاوران و کارگزاران صنعــت تبلیغ با 
آگاهی از محبوبیــت زیاد چهره های فرهنگی یا 
ورزشــی در میان عامه مردم، سال هاست که پای 
این افراد را بــه آگهی های بازرگانی باز کرده اند. 
شرکت های بزرگ و بین المللی با پیشنهاد رقم های 
حیرت انگیــز از بــزرگان ورزش و هنر به عنوان 
معرف و مروج کالا و خدمات خود بهره می برند. 
در چند سال اخیر فوتبالیست ها، بسکتبالیست ها، 
راننــدگان فرمول یک و تنیســورها پولی که از 
راه تبلیغات عایدشــان می شــود، بسیار بیشتر از 
قراردادهایی است با تیم های ورزشی خود منعقد 
می کنند. این موضوع درباره بازیگران هم صدق 
می کند؛ مبلغ پیشــنهادی از سوی بسیاری از این 
شرکت های تجاری مبالغی وسوسه انگیز و خیلی 
وقت ها بسیار بیشتر از درآمد یک شخص مشهور 
از حرفه اصلی اش است.اســتفاده از چهره های 
ورزشــی می تواند تأثیر بسیار زیادی بر فروش و 
بهبود جایگاه برندهای ورزشــی داشته باشد. به 
طور مثال پس از حضور تایگر وودز در تبلیغات 
شــرکت »نایک« فروش این شرکت ۱۰۰ درصد 
افزایش یافت. از مشــهورترین چهره های فعال 
در حیطه تبلیغات ورزشی می توان از کریستیانو 

رونالدو، تایگر وودز و آسامی پاول نام برد.

آنچه واضح اســت، این است که استفاده از 
چهره های مشهور سینما، ورزش و موسیقی، سنتی 
جا افتاده در جهان مدرن  است. نقش تبلیغات در 
جهان مدرن، معرفی کالا به مشــتری است و این 
کالاها که قطعا هــم تمامی مجوزهای قانونی را 
کسب کرده اند، برای اینکه به دست مصرف کننده 
برســند، نیازمند تبلیغاتی سازمان دهی شده اند. 
شــرکت های تجاری و صاحبــان صنایع برای 
افزایش تولیــد و همچنین چرخاندن چرخ های 
اقتصادی کشورشان باید بتوانند کالا و محصول 
خود را در سریع ترین زمان به دست مصرف کننده 
برسانند و بحث تبلیغات و یافتن راه های بهتر برای 
جلب مشتریان بیشتر، همیشه مورد توجه صاحبان 

صنایع و شرکت های تجاری بوده است.
امروزه هم بســیاری از این شرکت ها برای 
بیشتر دیده شدن خودشان »سلبریتی برندینگ« را 
انتخاب می کنند. چه کاری از دست ما برمی آید؟ 
کمتر عصبانی شــویم و مخاطب هوشمندی در 
مقابل هجوم تبلیغات تجاری که به سمتمان روانه 

شده است، باشیم.

گروه ســینما و تلویزیون- گلاب 
آدینه در برنامه رادیویی »پنجشنبه جمعه« 
از کارگردانی نمایشی جدید برای اجرا در 

سال ۱۴۰۰ خبر داد.
گلاب آدینــه بازیگر پیشکســوت 
که مهمان تلفنی برنامه »پنج شــنبه جمعه« 
رادیــو ایران بود، در گفت و گوی تلفنی با 
منصور ضابطیان درباره فعالیت های هنری 
اخیــر خود اظهار کرد: من در این روزهای 
کرونایی در منزل هســتم؛  عاجزانه از همه 
مردم می خواهم ماسک بزنند. اقوام نزدیک 
ما همه کرونا گرفته اند. با این حال، در کمال 
امیدواری نمایشی را برای بهار سال ۱۴۰۰ 
آماده می کنم. »بانوی زیبای من« برگرفته از 
فیلمی به کارگردانی جرج کیوکر است که 

ان شاءالله روی صحنه می رود.
وی افزود: این نمایش موزیکال و کار 
بسیار سختی است؛ چون بخش موسیقی 
اش مشکل است.  خودم کار را کارگردانی 
و شــاید دو صحنه در آن بازی کنم. ســال 
۷۸ آخریــن کارگردانی تئاتر را انجام دادم؛ 
نمایش »شــبی در تهران« که نوشته محمد 

چرمشیر بود.
مادر نورا هاشــمی در پاســخ به این 
پرســش که تا به حال ســردوراهی قرار 
گرفته اید که مجبور شــوید راه ســوم را 
انتخاب کنید، گفت: بله. بســیار زیاد. ولی 
زود می توانم تصمیم بگیرم و یکی از راه ها 
را انتخاب کنم و نه راه سوم را. ممکن است 
در لحظه به نظر غلط یا درست آمده است 

و بعد خلافش ثابت شده است، ولی به هر 
صورت خودم را در حالت بلاتکلیفی قرار 

نداده ام.
آدینه تصریح کــرد: فارغ التحصیل 
رشته اقتصاد سیاسی هستم. تنها چیزی که 
از مجموعه واحد ها یادم مانده است و الان 
هم یادم اســت یک جمله است. بلافاصله 
بعد از اتمام تحصیلم چیزی از رشته ام یادم 
نمانده بود ولی این جمله یادم مانده بود که 
یک تصمیم ســریع ولی غلط، بهتر از یک 
تصمیم طولانی ولی درست است. من این 
را به همه توصیه نمی کنم ولی در زندگی من 

کاربرد داشته است.
وی عنوان کرد: برای اصلاح و ترمیم 
تصمیم غلط وقت هست، اما اگر بخواهم 

بنشینم و زمانی تصمیم درست را بگیرم که 
انجامش دیر شود، فایده ای ندارد. این مهم 
اســت که برای اصلاح راهت، خودت و 

شرایط وقت داشته باشی.
این بازیگر در ادامه درباره اینکه تا به 
حال پیاده روی طولانی داشته است، گفت: 
بله. داشته ام. ۵ -۶ ساعت پیاده روی داشته 
ام. او همچنین در پاسخ به این پرسش که تا 
به حال حرفتان را با سکوت زده اید، توضیح 
داد: بله و این مدل برای خودم که بهتر بوده 
اســت، اما اینکه طرف مقابل یا طرف های 
مقابل چه برداشــت کرده انــد، مربوط به 

خودشان بوده است.
گلاب آدینــه ضمن بیــان اینکه هر 
شب به پیاده روی و ورزش می رود، افزود: 

روبــروی کوچه ما بلواری اســت که این 
چندماه در ایــام کرونا به طور مرتب برای 
ورزش و پیــاده روی به این بلوار می روم. 
به غیر از دو سه شب که در خبر ها خواندم 
تهران از نظر وضعیت هوایی در وضعیت 
قرمز قرار گرفته است. به این بلوار می روم 

و ۲ ساعت پیاده روی و ورزش می کنم. در 
پیاده روی به آرامش فکر می کنم. زیاد اهل 
نشستن نیستم. هر کسی ورزش نکند بسیار 
زود از پا می افتد. ما که اگر از کار و پا بیفتیم 
بخش زیادی از حرفه و علاقه مندی مان را 

از دست می دهیم.

گروه سینما و تلویزیون- سه فیلم 
منتخب تماشاگران جشنواره برلین ۲۰۲۰ 
طی ۳ روز در سینمای روباز "فریدریشاین 

برلین" به نمایش گذاشته خواهند شد.
»ماریــت ریســنبیک« و »کارلو 
شاتریان« مدیران جشــنواره فیلم برلین 

در بیانیــه ای اعلام کردند که ســرانجام 
زمان بازگشــت به ســینما فرا رسیده و از 
تاریــخ ۱۰ ال ۱۲ اوت )۲۰ تا ۲۲ مرداد(، 
فیلمهای محبوب تماشــاگران هفتادمین 
جشــنواره فیلم برلین در ســینمای روباز  
»فریدریشاین« جشــنواره به روی پرده 

میروند.
در ادامــه ایــن بیانیه آمده اســت: 
»ماههای اخیر به ما نشــان داد که فیلم و 
سینما تا چه اندازه برای حیات فرهنگی و 
اجتماعی ما حائز اهمیت هستند و این که 
مردم سراســر جهان در این دوران سخت 

از سینما حرف می زنند بسیار الهام بخش 
است. امیدواریم رفتن به سینما )سینمای 
روباز یا داخلی( به زودی نقش اصلی خود 
را به عنوان یــک رویداد ویژه در زندگی 
روزمره مان به دســت آورد و خوشحالیم 
که امسال قادریم جشنواره تابستانی برلین 

را با نمایش آثار برجسته جشنواره ۲۰۲۰ 
برلین برگزار کنیم.«

بــر این اســاس، فیلــم »پیله« به 
کارگردانی »لئونی کریپندروف« از آلمان 
در روز ۱۰ اوت، »پدر« ساخته »سردان 
گلوبویچ« محصول مشــترک صربستان، 

فرانسه، آلمان، اسلوونی و بوسنی در روز 
۱۱ اوت و »شیطان وجود ندارد« ساخته 
محمد رســول اف برنــده خرس طلای 
هفتادمین جشنواره فیلم برلین در روز ۱۲ 
اوت در قالب جشنواره تابستانی برلین به 

روی پرده میروند.

دومینویتأخیردراکرانفیلمها؛نوبتبه»تاپگان«
و»آواتار«رسید

کرونااسترسفیلمسازیراافزایشدادهاست

گلاب آدینه در برنامه رادیویی:

نمایشیرابرایبهار۱۴۰۰آمادهمیکنم

برگزاریجشنوارهتابستانیبرلینبانمایش۳فیلم

گــروه ســینما و تلویزیون- با 
تشــدید نگرانی ها به خاطر اوج گیری 
شیوع کرونا، هواداران سینما باید زمان 
بیشتری را در انتظار تماشای فیلم هایی 
چون »یک جای کاملا ساکت۲«، »تاپ 

گان« و »آواتار« بمانند.
پارامونت و دیزنــی در دو بیانیه 
جداگانه اعلام کردند نه تنها »یک جای 
کاملًا ساکت« که »تاپ گان« و »آواتار« 
نیز زمان اکرانشان را به تعویق انداختند.
پارامونــت اعــلام کــرد »یک 
جای کاملًا ســاکت ۲« بــا بازی جان 
کراسینســکی و امیلی بلانت ۲۳ آوریل 
۲۰۲۱ راهی سینما ها می شود. این فیلم 

قرار بود ۶ سپتامبر ۲۰۲۰ اکران شود.
»تــاپ گان: ماوریک« ادامه ای بر 
کلاسیک ۱۹۸۶ با بازی تام کروز نیز به ۲ 
جولای ۲۰۲۱ منتقل شد و تقریباً تاریخ 
اکرانــش ۶ ماه به تعویق افتاد. این فیلم 
ابتدا قرار بود ۲۳ دســامبر ۲۰۲۰ راهی 

سینما ها شود.
پارامونت گفته باید از تماشــای 
فیلم در ســینما لذت برد و برای این کار 

باید شرایط فراهم شود.

همچنیــن گفته شــد »ســونیک 
خارپشــت ۲« نیــز در حالــی که فیلم 
اصلی از فیلم های پرفروش در گیشــه 
بــود، ۸ آوریل ۲۰۲۲ راهی ســینما ها 

خواهد شد.
»یک جای کاملًا ســاکت ۲« یکی 
از فیلم های مهم ســال ۲۰۲۰ و از اولین 
فیلم هایی بود که با شیوع ویروس کرونا 
اکرانش به تعویق افتاد. این فیلم در اصل 
قرار بود ۲۰ مارس راهی سینما ها شود، 
اما با شــروع کرونا تاریخ اکرانش به ۴ 

سپتامبر موکول شد و حالا یک بار دیگر 
نمایش آن به تعویق می افتد.

این در حالی اســت کــه »تنت« 
کریســتوفر نولان نیز تاکنون چند بار به 
تعویق افتاده و بــار آخر هنوز تاریخی 

برای اکرانش تعیین نشده است.
در همیــن حال دیزنی نیز نمایش 
»جنگ ستارگان« و »آواتار« را به تعویق 
انداخــت. این کمپانی نیــز اعلام کرد 
تغییرات اساسی در تقویم اکرانش ایجاد 
کــرده و از این میان »جنگ ســتارگان« 

و »آواتــار« تــا یک ســال دیرتر اکران 
می شوند.

قرار اســت هر ســال از ۲۰۲۲ تا 
۲۰۲۸ دیزنــی یک »جنگ ســتارگان« 
جدید یا ادامه های »آواتار« را اکران کند.
اکنــون تاریخ هــای جدید برای 
»آواتار« جیمز کامرون اعلام شده است 
و هر دســامبر از ســال ۲۰۲۲ یکی از 
دنباله های این فیلم دیده خواهد شــد. 
»آواتار ۲« ۱۶ دسامبر ۲۰۲۲، »آواتار ۳« 
۲۰ دسامبر ۲۰۲۴، »آواتار ۴« ۱۸ دسامبر 
۲۰۲۶، و »آواتار ۵« ۲۲ دســامبر ۲۰۲۸ 

اکران می شوند.
بــه این ترتیب »آواتــار« دوم که 
نخســتین ادامه بر فیلم اصلی اســت با 
فاصله ۱۳ ســاله از فیلم اصلی که سال 

۲۰۱۴ اکران شد، دیده خواهد شد.
در همیــن حال ســه گانه »جنگ 
ستارگان« نیز حدود کریسمس هر سال 
از ســال ۲۰۲۳ اکران می شــود. اولین 
فیلم از این ســه گانه ۲۲ دسامبر ۲۰۲۳، 
دومین فیلم ۱۹ دسامبر ۲۰۲۵، و سومین 
فیلم ۱۷ دســامبر ۲۰۲۷ راهی سینما ها 

می شود.

گروه ســینما و تلویزیون- کاوه 
قهرمــان کارگــردان فیلم ســینمایی 
»لحظه ای و دیگــر هیچ« عنوان کرد که 
کرونا استرس فیلمسازی را افزایش داده 
و به لحاظ روانی روی افراد فشــار وارد 

کرده است.
کاوه قهرمــان کارگــردان فیلــم 
سینمایی »لحظه ای و دیگر هیچ« درباره 
آخریــن وضعیت تولید این فیلم گفت: 
در حال حاضــر تقریباً تدوین این فیلم 
ســینمایی به پایان رســیده و در مرحله 
شروع صداگذاری و آهنگسازی هستیم 
بــه طور مــوازی ویــژوآل افکت این 
فیلــم هم در حال انجام اســت. ما طبق 
هماهنگی ای که انجام شده بود و با توجه 
بــه اینکه یکی از فصل های فیلمبرداری 
»لحظــه ای و دیگر هیچ« را از دســت 
می دادیم یک مجوز ضمنی از ســازمان 
ســینمایی دریافت کرده بودیم به همین 
دلیل بخشی از فیلمبرداری »لحظه ای و 
دیگر هیچ« در زمســتان انجام و بخش 
دیگر در اردیبهشت ماه فیلمبرداری شد.

قهرمــان ادامــه داد: در فصل بهار 
وقتــی فیلمبرداری را آغاز کردیم کرونا 
شدت گرفت و بعد از ۱۰ روز از شروع 
فیلمبرداری همزمان با دســتورِ تعطیلی 

کار ســاخت پروژه هــای ســینمایی، 
»لحظه ای و دیگر هیچ« اولین پروژه ای 
بود که کار ســاختش متوقف شد چون 
فیلمبرداری در یک فضای داخلی انجام 
می شــد و خیلی خطرناک بود. بعد که 
کرونا کمی فروکش کرد فیلمبرداری را 
آغاز و در خردادماه کار ضبط آن را تمام 
کردیم. وی افزود: کرونا برای ما اخلالی 
در روند تولید ایجاد نکرد ولی استرس 
زیــادی به مــا وارد شــد و واقعاً اذیت 
کننــده بود. ما به عنوان مســئول پروژه، 
افــراد حاضر در پــروژه و… هرکدام 
به شکلی اســترس داشتیم ضمن اینکه 

نسبت به سلامت افراد هم تعهد داشتیم. 
فیلمســازی به طور عادی استرس دارد 
و ایــن موضوع به لحــاظ روانی کار را 
ســخت تر کرده بود. ما ســعی کردیم 
پروتکل های بهداشتی را به شکل جدی 
رعایت کنیم و خدا را شکر هیچکدام از 

عوامل دچار بیماری نشدند.
قهرمــان در بخــش دیگــر از 
صحبت هایــش بیان کرد: من از ســال 
۷۹ کار ســاخت فیلم های کوتاه را آغاز 
کردم اما اصراری به این نداشــتم که در 
زمینه ساخت فیلم بلند به هر قیمتی کار 
کنم. البته فکر می کنم با توجه به ســابقه 

کاری ام، آغاز فعالیتم در زمینه ســاخت 
فیلــم بلند کمی دیر بود ولی به هر حال 
»لحظــه ای و دیگر هیچ« اولین فیلم بلند 
من اســت. این کارگردان اظهار کرد: ما 
در »لحظــه ای و دیگــر هیچ« یک زوج 
را در ســه مقطع مختلف از رابطه شــان 
می بینیم یعنی تقریباً آغاز، میان و پایان. 
البته »لحظــه ای و دیگــر هیچ« خیلی 
فیلم قصه گویی نیســت. وی با اشــاره 
بــه اکران این اثر بیان کرد: متاســفانه به 
قدری شــرایط غیرقابل پیش بینی شده 
است که نمی توانیم برنامه ریزی خاصی 
داشته باشیم. در حال حاضر حتی شاید 
فرمــول کلی اکران تغییــر کند. باید در 
شــکل کلان تر ببینیم فرمول اکران چه 
خواهد شــد. در حال حاضــر تقریباً به 
انــدازه ۶ ماه فیلم اکران نشــده خوب 
در صف نمایش داریم. هر فیلمســازی 
آرزو دارد که فیلمش را روی پرده ببیند 
ولی ممکن اســت با این شرایط فرمول 

نمایش تغییر کند.
قهرمــان در پایان توضیح داد: من 
ترجیح می دهم تا آماده شــدن فیلم صبر 
و تا آن موقع به اکران ســینمایی اش فکر 
کنم. اگر شــرایط تغییر کند تابع جریان 

می شویم.
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